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OGRES NOVADA PAŠVALDĪBA 

OGRES CENTRA PAMATSKOLA 

OGRES CENTRA PAMATSKOLAS PADOME 
Reģ. Nr. 40900021885, Meža prospekts 14/1, Ogre, Ogres novads, LV-5001  

tālrunis 650 44521, e-pasts: padome@ogressakumskola.lv, www.ogrespamatskola.lv 

 

OGRES CENTRA PAMATSKOLAS PADOMES SĒDES 

PROTOKOLS nr.2_2024./2025.m.g. 

Ogre, 03.12.2024. 

Sēdē piedalās: Skolas izglītojamo vecāku pārstāvji (29 pārstāvji) – Laura Stelmaka-Leja (1.a), Agata Jasukeviča 

(1.d), Jānis Feldmanis (1.j), Kristiāna Šteinberga (2.d), Vijars Zadarožnajs (2.e), Inese Otzule (3.a), Anna Heringa 

(3.b), Laura Leiskina (3.c), Madara Savicka (3.d), Ieva Kauliņa (3.e), Vineta Kazeļnika (3.g), Laura Zukule (4.d), 

Ilvars Boreiko (4.e), Inga Vološčuka (5.a), Agnese Steks-Eglīte (5.b),  Anita Stukāne (5.e., 8.e), Linda Neško (6.a), 

Elza Treikala (6.c), Inga Kviese (6.d, 9.d), Aivars Spūlis (7.a), Uģis Grīnbergs (7.a), Zita Grahoļska (7.b), Guntars 

Kaldovskis (7.c), Dace Kalviņa (7.d), Karīna Caunīte-Orupe (8.c), Agnese Skarnele (8.g), Anita Girgina (9.a), Jānis 

Kravalis (9.e), Matīss Palsāns (9.e),  

Skolas pārstāvji: direktore Dace Dombrovska, Direktora vietniece izglītības jomā (1.-3. klase) Karīna Burija, 

Direktores vietniece izglītības jomā (4.-6. klase) Līga Bužere, Izglītības metodiķe (1.-9. klase) Santa Mežvēvere, 

Karjeras pedagogs Sanita Šerpa. 

Darba gaita. 

1. Skolas vadības ziņojums par skolas aktualitātēm. 

• Apstiprināšanai domē ir iesniegts 2025.g. budžets – kopapjoms ir bez izmaiņām, tomēr papildus ir 

saņemts finansējums ugunsdrošības sistēmas rekonstrukcijas 1. kārtai. 

• OCP ir tikusi iesaistīta TET projektā, kura ietvaros katrā klašu telpā tiks izveidota wifi piekļuve 40 

datoriem. Projektu plānots pabeigt 2 gadu laikā. 

• Skolā pieaudzis bērnu ar īpašām vajadzībām skaits, kā arī pieaudzis bērnu skaits mājas mācībā. Mājas 

mācības modelis paredz, ka ar medicīniskās komisijas lēmumu, ka bērns ilgstoši nevar apmeklēt 

skolu, bērnam skola nodrošina apmācības mājās. 

• Saskaņā ar jauno kārtību, semestra vērtējumi vairs netiks izlikti, bet tiks izsniegti sekmju izraksti. 

Rudens semestra noslēgumā var tikt izlikti starpvērtējumi, tomēr tie ir informatīvi un neietekmēs gala 

atzīmi mācību gada beigās. Gala atzīmes izlikšanā tiks ņemti vērā pārējie gada laikā saņemtie 

vērtējumi, t.sk. ir būtiski, lai neparādās n/v. 

• Līdz 15.decembrim 9.klašu audzēkņi ir jāpiesaka eksāmeniem. Šis ir arī pēdējais datums, kad būs 

iespējams iesniegt ārstu komisijas slēdzienu par atbrīvojumu no eksāmeniem. Ja bērns saslims 

eksāmenu sesijas laikā un nevarēs tos kārtot plānotajā datumā, būs iespējams to kārtošana tiks 

organizēta mēnesi vēlāk. 9. klasēm būs 3 eksāmeni un kombinētais darbs. 
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• Skolas vadība meklē iespējas organizēt audzēkņiem lekcijas par smagām un sarežģītām tēmām, kā, 

piemēram, ēšanas traucējumi, pašnāvības u.c. Aicina vecākus ar atbilstošām profesionālajām 

zināšanām, kam būtu iespēja nodrošināt lekcijas par šādām specifiskām tēmām, pieteikties pie skolas 

vadības. 

 

2. Tualešu lietošanas problēmas un to kārtības uzturēšanas risinājumi. 

• Direktore informē, ka pēdējā laikā īpaši ir saasinājušās problēmas, kas saistītas ar tualešu telpu 

postīšanu un inventāra apzinātu bojāšanu no atsevišķu skolēnu grupu puses. 

• Šajā mācību gadā ir pabeigts kapitālais remonts 2. stāva tualetē, kā arī pabeigts remonts invalīdu 

tualetē. Vienlaikus, jau dažas nedēļas pēc remontdarbu pabeigšanas un telpu atvēršanas lietošanai, ir 

redzami pirmie postījumi, tādēļ skolas vadība aicina Padomi pārrunāt iespējamos risinājumus, lai 

aizkavētu un novērstu turpmāku kaitējuma radīšanu skolas tualetēm, kas būtiski ietekmē visu skolēnu 

un darbinieku tiesības uz sakoptu mācību un darba vidi. 

• Padomes pārstāvji tiek aicināti savās klasēs ar vecākiem atkārtoti pārrunāt problēmu un rosināt izrunāt 

šos jautājumus un uzvedības kultūru tualetēs ar saviem bērniem, jo personīgās higiēnas normu 

ieaudzināšana primāri ir ģimenes atbildība. 

• Tiek izdiskutēts priekšlikums izņemt tualešu durvis, kas atdala tualešu koplietošanas telpas no 

gaiteņiem. Vērsta uzmanība, ka pie šāda risinājuma netiktu ietekmēts audzēkņu privātums tualetes 

lietošanas laikā, jo no gaiteņa būtu redzamas tikai izlietņu zona. Sanitārās prasības jau šobrīd tiek 

nodrošinātas, stundu laikā veicot telpu dezinfekciju. Padome atbalsta tualešu telpu ārējo durvju 

pakāpenisku izņemšanu eksperimentālā kārtā, lai nodrošinātu labāku kārtības uzraudzību 

skolas tualešu koplietošanas telpās.  

 

3. Satiksmes organizācija pie skolas. 

• Tiek diskutēts par satiksmes un stāvvietu organizēšanu pie skolas, saistībā ar notikušajiem 

pašvaldības policijas reidiem pie skolas pēdējā mēneša laikā, kad tika izteikti brīdinājumi par 

neatļautu apstāšanos un stāvēšanu, gaidot bērnus pie skolas. Skolas vadība plāno pārrunāt radušos 

situāciju ar Ogres Pašvaldības policijas pārstāvjiem. 

• Direktore informē, ka ir apstiprināts projekts, kura ietvaros notiks skolas sporta laukuma pārbūve. 

Projekta ietvaros paredzēts, t.sk., pārbīdīt stadiona žogu tālāk no skolas piebraucamā ceļa, lai izbūvētu 

velo celiņu un nodrošinātu drošu aizkļūšanu līdz velo novietnēm. Tāpat paredzēts paplašināt esošo 

autostāvvietu. Praktisku darbu pie projekta īstenošanas plānots uzsākt 2025.g. martā. 

• Lai gūtu tūlītēju risinājumu autostāvvietas izmantošanai, kas šobrīd atļauj to darīt tikai ar skolas 

atļaujām, skolas vadība caur klašu audzinātājiem plāno izplatīt jaunāko klašu vecākiem caurlaides 

izmantošanai skolas autostāvvietā.  

• M.Palsāns (9.e) prezentē priekšlikumu stāvvietu sistēmas sakārtošanai gar skolu, lai novērstu šobrīd 

konstatētās pretrunas starp ceļazīmēm. Kopējās ceļazīmju nomaiņas izmaksas tiek lēstas aptuveni 200 

EUR apjomā. M.Palsāns piedāvā sagatavot konkrētu priekšlikumu, ko iesniegt un prezentēt Ogres 

domē. Padome atbalsta, ka tiks izstrādāts un iesniegts domē priekšlikums satiksmes un 

stāvvietu organizācijas izmaiņām. Vienlaikus, nepieciešams izdiskutēt praktisko risinājumu, lai 

iesniegtu savstarpēji saskaņotu un pieņemamu priekšlikumu. 

• Attiecībā uz satiksmes drošības jautājumiem, lūdz vēlreiz pārrunāt ar bērniem satiksmes drošības 

jautājumu pie skolas un mudināt bērnus pēc izkāpšanas no auto līdz skolai doties pa ietvi un 

nepārvietoties pa braucamo daļu, kas apdraud drošību un aizkavē satiksmi. 
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4. Ziemassvētku pasākumi skolā. 

OCP Skolēnu padome gada nogalē organizēs šādus pasākumus: 

1. Ziemassvētku labdarības tirdziņš 16.decembrī, plkst. 11:00 – 13:00 pie aula. 

Tirgoties varēs skolēni no 2. līdz 9. klasei, dalībniekiem līdz 12.decembrim jāpiesakās pie sava klases 

audzinātāja. Tirgot drīkstēs tikai pašgatavotus izstrādājumus, bet ne pārfasētu veikalā iegādātu preci. 

Tirdziņa mērķis ir labdarība – skolēnu padomes pārstāvji rosina ietirgotos līdzekļus novirzīt labdarības 

akcijai “Dod pieci”.  

Padome atbalsta Ziemassvētku labdarības tirdziņa organizēšanu. Tiek aicināti 3 Padomes 

pārstāvji, kas piedalīsies tirdziņa norisē (uzraudzīs norisi, skaitīs naudu un atzīmēs to protokolā. 

Pieteikušies: Agnese Skarnele (8.g) un Matīss Palsāns (9. e). Līdz tirdziņam lūdz pieteikties vēl vienu 

brīvprātīgo Padomes pārstāvi. 

2. Ziemassvētku balles:  

4. – 6. klasēm 12. decembrī, plkst. 16:00 – 19:00, aulā; 

7. – 9. klasēm 13. decembrī, plkst. 18:00 – 21:00, aulā; 

1. – 3. klasēm 13. decembrī, plkst. 10:30 – 11:10. 

Ierašanās svinīgā apģērbā. 

 

5. Ogres Centra pamatskolas atbalsta un attīstības biedrības (turpmāk – Biedrība)  ziņojums 

Ilvars Boreiko (4.e) informē, ka Padomei ir izsūtīts Biedrības darbības pārskats. Tā kā nepieciešams 

pārvēlēt Biedrības valdi, kā arī vienoties par biedra naudu, drīzumā Biedrības biedriem tiks izsūtīta 

informācija par iespējām veikt nepieciešamās formālās procedūras. Visu skolas audzēkņu vecāki aicināti 

pievienoties biedrībai, uzrakstot iesniegumu. Jaunajā skolas mājas lapā ir izveidota atsevišķa Biedrības 

sadaļa, kur tiks publicēta aktuālā informācija. 

Ņemot vērā pavasarī gaidāmos projektu konkursus vides labiekārtošanai, kam jau iepriekš Biedrība ir 

sniegusi projektu priekšlikumus, aicina skolas vadību un vecākus nākt klajā ar idejām projektu 

pieteikumiem. Direktore uzsver, ka bērni ļoti novērtē iepriekšējo projektu ietvaros iegādātos spēļu galdus, 

kas tiek aktīvi lietoti visās klašu grupās. 

Lēmumi: 

1. Nākamā Padomes sēde 2025. gada 11. februārī plkst. 18:30 Ogres Centra pamatskolas 302.kabinetā. 

2. Padome atbalsta tualešu telpu ārējo durvju pakāpenisku izņemšanu eksperimentālā kārtā, lai 

nodrošinātu labāku kārtības uzraudzību skolas tualešu koplietošanas telpās.  

3. Padome atbalsta, ka tiks izstrādāts un iesniegts domē priekšlikums satiksmes un stāvvietu 

organizācijas izmaiņām.  
 

Sēdi vadīja _________________________Uģis Grīnbergs 

Protokolēja _____________________Inese Otzule 


